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Abstract (en)
[origin: WO8202358A1] Method and device for the continuous production and discharge of foam-mixtures composed of binding agents or binding
agents and addditives, for example foamed concrete. According to the method and device, the foam produced in a foam generator (15) is added
and mixed directly in the continuous mixer and the foam mixture isdischarged by a pump toward the utilization point. The device is comprised
of a continuous mixer provided with rotating blades arranged in a frame, wherein the foam generator leads to, so that the foam is mixed with the
suspension, before a discharge pump which follows the vehicle transports the mixture at the utilization point.

Abstract (fr)
Procede et dispositif pour la production et le refoulement en continu de melanges-mousse composes de liants ou de liants et d'additifs, par exemple
beton mousse. Avec ce procede et dispositif la mousse produite dans un generateur de mousse (15) est ajoutee et melangee directement dans le
melangeur continu et le melange de mousse est refoule par une pompe vers l'endroit d'utilisation. Le dispositif se compose d'un melangeur continu
pourvu d'ailettes tournantes disposees dans un bati, dans lequel debouche le generateur de mousse, de maniere que la mousse soit melangee
avec la suspension, avant qu'une pompe de refoulement qui suit le vehicule transporte le melange a l'endroit d'utilisation.
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